



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01, Singapore 556129 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-6747 5977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

Proudly Sponsored By



NOTICE

CONTINUED CLOSURE OF SECRETARIAT OFFICE AMIDST COVID-19 OUTBREAK

Singapore has entered into the Phase 2 of Re-opening from the COVID-19. Sport Singapore has issued Advisory for members of the public and sport, fitness activities organisers and operators with information on the resumption of sport and physical exercises under Phase Two ("Safe Transition"), as well as the safe management measures to be implemented. Please refer to **Annex** attached.

2 As the Advisory by Sport Singapore has strict measures for all National Sport Associations to implement and comply, the Management Committee of the Singapore Wushu Dragon and Lion Dance Federation had, in a meeting online, decided to resume training for our athletes in phases. Therefore, only selected athletes will be allowed to resume training at the Federation from Monday, 22 June 2020. This is to keep the number manageable, given the measures to be put in place.

3 As a default, the Secretariat Office will continue to be closed till further notice. Our staff members will be working from home as follows, **excluding** Sundays and Public Holidays:

- a. Mondays to Fridays (from 10.00am to 6.00pm); and
- b. Saturdays (from 9.00am to 1.00pm).

4 We will be contactable at Tel: **8709 8368** during above hours. Alternative, members of the public may write to us our official email address: Info@wuzong.com or visit our official website: www.wuzong.com for updates. Thank you.

Singapore Wushu Dragon and Lion Dance Federation



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01, Singapore 556129 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-6747 5977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

Proudly Sponsored By



通知

武总秘书处办公室延续关闭通知

新加坡已经进入 2019 冠状病毒“解封”的第二阶段。新加坡体育理事会已向公众和体育、健身活动的组织者和经营者发布了咨询报告，内容包括在第二阶段（“安全过渡”）下恢复体育和体育锻炼的信息，以及即将实施的安全管理措施（请查阅附录）。

由于体育理事会指导列明了一些严格的安全管理措施并要求全国的体育组织严厉遵守与实施，新加坡武术龙狮总会理事会于 2020 年 6 月 19 日经视讯会议决定，从 2020 年 6 月 22 起分阶段回复国家运动员训练。

武总秘书处办公室将延续关闭至另行通知为止。工作人员在办公室关闭期间将在各自家中办公，日期与时间如下，周日和公共假日除外：

- a. 周一至周五（上午 10 时至下午 6 时；及
- b. 周六（上午 9 点至下午 1 点）。

公众可于上述时日期 / 间通过电话：**8709 8368** 联系秘书处。此外，也可以发电子邮件至：Info@wuzong.com 及上武总官方网站：www.wuzong.com 获悉最新讯息。谢谢。

新加坡武术龙狮总会启
2020 年 6 月 19 日